
                                                                                         
 

 

Vandr Plešivec 15.-16.5.2010 

 

 
Víkendovky se zúčastnili: 

Honza, Míša, Šárka, Róža, Stěpan, Patrik a Agátka. 

Sešli jsme se ve 9,45 hodin před hlavním vlakovým nádražím a vydali jsme se vlakem 

do Jinců.  

 

 

                     
 

V Jincích jsme se stavili v hotelu na limču a potom jsme vyrazili na Plešivec. Těsně 

za Jincemi jsme překračovali potůček a jedinej já jsem šlápl vedle prkna, který sloužil jako 

lávka a probořil jsem se do páchnoucího bahna až po koleno. Nijak mi to nevadilo a šli jsme 

dál po zelené turistické trase na Křižatky, kde jsme si udělali přestávku na svačinu.  

 

                

7. oddíl Rysové 

Středisko M. Seiferta 

Beroun 



 

Když jsme se občerstvili, pokračovali jsme dál po červené přes Klínek, kde jsme si na 

chvíli sedli v odpočívadle, o kus víš jsme si prohlédli neznámého vojína. 

 

                     
 

Dodali jsme si odvahu a vydali se okolo Viklanu, vzhůru na vyhlídku na Plešivec, kde 

na nás čekal nádherný výhled na údolí Litavky a vojenské Brdy. 

 

      
 

                  
 



   
 

                              
 

Tam jsme si odpočinuli a pak jsme šli dál po zelené, k našemu cíly, na Smaragdové 

jezírko. 

Chvíli jsme jezírko museli hledat, protože nám zmizely zelené značky. U jezírka jsme 

si našli pěkný plácek na spaní. Postavili jsme přístřešky a rozdělali oheň. 

 

 
 



 
 

Když jsme se zabydleli, upekli jsme si na ohni buřty a uvařili čaj. Kdo chtěl mohl si 

ještě na ohni opéct sýr. 

Pak jsme si zahráli na schovávanou a potom si Honza šel zaplavat do jezírka. Podle 

toho jak hulákal, musela být voda hodně ledová.  

Míša nám zahrála na kytaru a potom Šárka již musela jít na vlak. Chvíli jsme ještě 

pobyli u ohně. Někdo ještě něco pojedl a šli jsme spát. 

Ráno jsme se nasnídali. Někdo chléb s paštikou nebo buřta či opečený rohlík nad 

ohněm. Potom jsme si zabalili a šli jsme cestou necestou k modré trase a po ní na Plešivecký 

hřeben. 

            



  

 
 

 

Tam Míša zapálila svíčku neznámému trampovi, který tam měl pomníček a pak jsme 

pokračovali po červené přes vyhlídku k zelené, která nás svedla do Rejkovic na vlak. 

Byla to moc pěkná akce, jenom škoda, že nás, i když bylo nepříznivé počasí ( byla zima a 

větrno), bylo tak málo. Snad nás bude příště více. 
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